

## **QUESTIONS AND ANSWERS REPORT**

<u>To:</u> Bidders

**From:** UNDP Syria

**Subject:** The purchasing of Dairy Production equipment in Lot 1 And Raw Materials in Lot 2

Reference: UNDP-SYR-RFQ-134-17

Date:

22-10-2017

UNDP Syria Procurement Unit has received questions regarding the subject Tendering Procedure. All questions received to-date are documented below with respective answers.

Questions and Answers		
1	Q.	Lot 1/ Item no. 2: is it applicable to provide a container coated with stainless steel chrome? not made from it, according to the available products and known within the markets.
	Α.	No. إن مادة الكروم الغذائي (304) معروف لدى كافة الصناعيين وهو مادة غير قابلة للصدأ ولا تتأثر بالحموضة وكافة الحلات والأدوات المستعملة في تصنيع المواد الغذائية مصنعة من هذه المادة وبالتالي فإن جهاز تتقية الحليب المطلوب يجب ان يكون مصنع من هذه المادة وليس مطلي بها وكما أنها متوفرة في الأسواق المحلية.
2	Q.	Lot 1/ Item No. 6: What do you mean by (الساعات فاكيوم) & (فرد تعبئة يعمل على الهواء بتصل بالمضخة لضبط الوزن) (شودير غلي الحليب)?
	A.	ساعة الفاكيوم هي ساعة لقياس الضغط في شودير غلي الحليب وهي متوفرة بالسوق المحلية ومعروفة لكافة الصناعيين فرد الهواء ويستعمل لنقل الحليب عبر الانابيب إلى فرد التعبئة في شودير غلي الحليب
	Q.	The Delivery lead time is too short to provide the requested items in Lot 1 $\&$ 2, Is it applicable to provide offers with longer delivery time.
	A.	No, مدة تنفيذ العرض هي 15 يوم للمجموعة الاولى وهذه المدة كافية لتسليم المواد وذلك لتوفر جميع المعدات المطلوبة في الأسواق المحلية.

All other terms and conditions remain unchanged